

Li Yuncai

## 应急管理部化学品登记中心调研员 Researcher of Chemical Registration Center, Ministry of Emergency Management

李运才,男,1965年3月,教授级高级工程师,历任应急管理部化学品登记中心登记管理处 处长、鉴别分类部主任,现任登记中心正处级调研员,在登记管理处工作。本人自1987年至今, 一直从事化学品危险性试验研究、危险化学品安全技术与安全管理研究、化学事故应急救援技术 研究等。主持或作为主要研究人员完成研究项目50余项,发表论文43篇,出版著作24部。

Li Yuncai, male, March 1965, senior engineer at the professor-level, he is currently a division-level investigator of the National Registration Center for Chemicals and works in the Registration Management Office. Since 1987, I have been engaged in chemical hazard test research, hazardous chemical safety technology and safety management research, chemical accident emergency rescue technology research, etc. Presided over or acted as the main researcher to complete more than 50 research projects, published 43 papers, and published 24 monographs.